



ش. م. ك.
مجموعة
الصناعات الوطنية
(الفايضة)

NI Group

National Industries Group
(Holding)

الإدارة العامة Head Office

ص. ب. : 417 الصفاة، الكويت، 13005

P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005

هاتف : (965) 24849466 Tel.:

هاتف : (965) 24844739 Opt.:

فاكس : (965) 24839582 Fax:

بريد الكتروني: e-mail: mona.yousef@nig.com.kw

www.nig.com.kw

الكويت في 2021/11/15

إشارة ٥٩٧ - ٢/٢/٢٠٢١

Mr. Hamed Ahmed Ali

السيد / حامد أحمد علي المحترم

Chief Executive Officer - Dubai Financial Market

الرئيس التنفيذي - سوق دبي المالي

CC Securities Commodities Authority

نسخة الى السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع المحترمين

Greetings,

تحية طيبة وبعد,,

Subject: Outcomes of NIND's BOD Meeting

الموضوع : نتائج اجتماع مجلس إدارة (صناعات)

With reference to the above subject, and the requirements of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of law No. (7) of 2010 and amendments regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities, please find attached the material information form regarding outcomes of NIND's BOD Meeting that held on Monday 15/11/2021 at 1.00pm (KT).

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وتطبيقاً لأحكام الكتاب العاشر (الافصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الافصاح عن المعلومات الجوهرية بشأن نتائج اجتماع مجلس إدارة المجموعة والذي انعقد يوم الاثنين الموافق 2021/11/15 في تمام الساعة 1.00 ظهراً بتوقيت دولة الكويت.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام,,

Ahmed M. Hassan

احمد محمد حسن

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي



نموذج الإفصاح عن معلومة جوهريّة

التاريخ:	2021/11/15
اسم الشركة:	شركة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك. عامة
المعلومة الجوهريّة:	الموافقة على دعوة الجمعية العامة غير العادية لمساهمي الشركة للنظر في التوصية بتحديد رأس مال مصرح به للشركة بمبلغ 300,000,000 د.ك. (ثلاثمائة مليون دينار كويتي لا غير) مع بقاء رأس المال المصدر والمدفوع كما هو في الوقت الحالي عند مبلغ 149,923,801.400 د.ك. (مائة وتسعة وأربعون مليون وتسعمائة وثلاثة وعشرون ألف وثمانمائة وواحد دينار وأربعمائة فلس كويتي) وتعديل البند خامسا من عقد التأسيس والمادة (5) من النظام الأساسي للشركة تبعا لذلك.
الأثر المتوقع للمعلومة الجوهريّة على المركز المالي ونتائج أعمال الشركة وعملياتها:	لا يوجد أثر مالي على تعديل رأس المال المصرح به عند الموافقة عليه من قبل الجمعية العامة غير العادية لمساهمي الشركة والجهات الرقابية .
الفترة المالية التي سيظهر فيها الأثر المالي:	لا يوجد

اسم المخول بالتوقيع:	احمد محمد حسن
المسمى الوظيفي:	الرئيس التنفيذي
التوقيع والتاريخ:	2021/11/15
ختم الشركة:	



٥٠٠٠٠٠٠٠

ب.ع

Form for disclosing material information

Date	15/11/2021
Name of the Listed Company	National Industries Group Holding Company (KPSC)
The Material Information	Approval of the invitation of the extraordinary general assembly of the company's shareholders to consider the recommendation to determine the authorized capital of the company in the amount of KD 300,000,000 (Three hundred million Kuwaiti dinars only) with the issued and paid-up capital remaining as it is at the present time at the amount of KD 149,923,801.400 (one hundred and forty-nine million nine hundred and twenty-three thousand eight hundred and one dinars and four hundred Kuwaiti fils) and the amendment of the fifth clause of the Memorandum of Incorporation and Article (5) of Article of Association.
The expected effect of material information on the financial position and results of the company's business and operations	There is no financial impact on the amendment of the authorized capital upon approval by the extraordinary general assembly of the company's shareholders and the regulatory authorities.
The financial period in which the financial impact will appear	None

The Name of the Authorized Signatory	Ahmed M. Hassan
Designation	Chief Executive Officer
Signature and Date	15/11/2021
Company's Seal	

Handwritten signature/initials

Handwritten mark